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全球华人海洋生物学家协会

入会申请表

会员类别

 个人会员：请完成第 I项

 机构会员（学术机构或企业）：请完成第 II项

第 I项.个人会员
1. 会费：免费

2. 申请人信息

姓名 出生日期

性别 □男 □女 称谓 □先生 □女士 □博士 □教授

职称 国籍

所属机构/企业 邮箱

电话 传真

通讯地址

3. 教育经历（从最高学历开始到本科）

时段（年/月） 学历 专业 学校/研究机构
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4. 简述个人在研究工作或企业工作聚焦的相关海洋领域，及相关成果（包括学术成果与

企业绩效，如近 5年论文、专利、主持科研项目、所获荣誉等等，选取 5项代表性成

果，限 300字)

5. 入会原因及对协会的期望
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声明

本人_________仅此声明及确认：于本表格提交的所有数据均属完整、真实及准确。我已

细阅、明白并同意随附的《收集个人资料声明》。

姓名________________________

签名________________________

日期________________________
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第 II项.机构会员

1. 会费收取标准：

□理事长单位 5万人民币/年 □副理事长单位 3万人民币/年

□常务理事单位 2万人民币/年 □理事单位 5千人民币/年

2. 机构/企业信息

机构/企业名称 成立年份

机构性质 □高校 □研究所 □企业 法定代表人

联络人姓名 出生日期

性别 □男 □女 称谓 □先生 □女士 □博士

□教授

职称 国籍

邮箱 电话

传真

通讯地址
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3. 简述机构或企业聚焦的海洋领域，相关领域优势以及突破性成果(限 300字)

4. 机构/企业加入协会人员名单

姓名 年龄 学历 职称
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5. 入会原因及对协会的期望

声明

我们（机构）_________仅此声明及确认：于本表格提交的所有数据均属完整、真实及准

确。我们已细阅、明白并同意随附的《收集个人资料声明》。

姓名________________________

签名________________________

日期________________________
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个人信息收集声明

协会保护您隐私的承诺

全球华人海洋生物学家协会致力于确保其持有的个人数据的隐私和安全。本会遵守香港特

别行政区《个人资料(私隐)条例》(下称“条例”)的原则及规定，以履行上述承诺。本声

明旨在向阁下阐释收集阁下个人信息的原因、资料的拟定用途，以及有关查阅、检视和更

正阁下个人信息的方法。

个人资料的收集

本会可能要求阁下提供可直接或间接识别阁下或其他人士个人身份的资料(“个人资料”)，

以进行本会的运作，包括但不限于以下资料:

1. 你的名字;

2. 联络详情，如电邮地址、邮寄及居住地址、电话号码及传真号码;

3. 年龄、性别、国籍、学历、职业资格等人口统计信息;

4. 获得的奖励和认可，以及其他相关信息;

个人资料的使用

阁下的个人资料可能会作以下用途:

1. 为本会的下列运作提供支援:

•协会的核心业务：学术交流;

•慈善或非营利性事业，包括公共活动、社区服务、自然保育、教育和环境保护;
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2. 处理你的申请;

3. 核实您的身份;

4. 履行协会的要求或安排，以便遵守下列法规或要求:

a.在香港特别行政区(“香港”)境内外现有的、目前或将来存在的任何法律、法规、

判决、法院命令、制裁制度;

b.香港境内或境外的任何法律、监管、政府、税务、执法或其他当局给予或发出的任

何指引或要求;

c.任何与协会核心业务有关的协会规则或章程。

5. 促进您与本会之间的沟通。

阁下有权

1. 核实协会是否持有阁下的个人信息，并查阅任何该等信息；

2. 要求协会更正任何有关阁下的错误个人信息；以及

3. 确定协会有关个人信息的政策和惯例。

如欲查阅、更正阁下个人信息或有相关的其他要求，可联络我们:

联系电话:(+852)34692858

电子邮件:hkb@ust.hk

秘书处: 谢迎澳女士，audryxie@ust.hk

mailto:audryxie@ust.hk
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Global Chinese Marine Biologists Association

Membership Application

Membership Type

 Personal Members: Please complete part I

 Institutional Members: Please complete part II

Part I. Personal Member
1.Membership Fee: Free

2.Applicant Information

Name Date of Birth

Gender □Male□Female Prefix □Mr. □Ms. □Dr. □Prof.

Job Title Nationality

Full Name of

Company/Institution

Email

Address

Telephone Fax

Correspondence
Address

3.Academic Qualifications（From the highest degree to the undergraduate）

Period of Study
（yy/mm）

Degree/Qualification
Obtained

Major
Subject

Name of School/Other Education
Institution
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4. Briefly describe the relevant ocean fields that you are concerned about in your research
work or corporate work, as well as related achievements (such as papers, patents, scientific
research projects chaired in the past five years, honors received, etc., list five
representatives) within 300 words.

5.Briefly describe the reason to join the the association and the expectation for the
association.

Statement

I _________ hereby represent and confirm that all data submitted in this form are complete, true,
and accurate. We have read, understood, and agreed to the attached Personal Data Collection
Statement.

Name:

Sign:

Date:
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Part II. Institutional Members

1. Membership Fee

□President Unit 50,000 RMB a year □Vice President Unit 30,000 RMB a year

□Standing Director Unit 30,000 RMB a year □Director Unit 5,000 RMB a year

2. Institution/Company Information

Name of

Institution/Company

Year of

establishment

Category Universities Research

Institution Company

Legal

Representative

Contact Person Date of Birth

Gender □Male □Female Prefix Mr. Ms. Dr.

Prof.

Job Title Nationality

Email Address Telephone

Fax

Correspondence

Address
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3. Briefly describe the ocean field that the institution or enterprise focuses on; and its advantages

or breakthrough achievements in related fields (limited to 300 words):

4. Institution/Company Members List

Name Age Academic Qualifications Job Title
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5.Briefly describe the reason to join the the association and the expectation for the
association.

Statement
We (organization) _________ hereby represent and confirm that all data submitted in this form are
complete, true, and accurate. We have read, understood, and agreed to the attached Personal Data
Collection Statement.

Name:

Sign:

Date:
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Personal Information Collection Statement:

The Association’s Commitment to Protect Your Privacy

The Global Chinese Marine Biologists Association is committed to ensuring the privacy and
security of the Personal Data it holds. The Association aims to meet this commitment by
implementing the principles and requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance of the
Hong Kong Special Administrative Region ("the Ordinance"). The purpose of this statement is to
explain to you the reasons for the collection of your personal information, the intended use of the
data, and the methods for accessing, reviewing, and correcting your personal information.

Collection of Personal Data

From time to time and to carry on the Association's operations, including the provision of
services to you, you may be requested to supply data that may directly or indirectly identify you
or other person(s) as an individual ("Personal Data") such as, but not limited to, the following:

1. Your name.

2. Contact details such as email address, mailing and residential address, telephone number, and
fax number.

3. Demographic information such as age, gender, nationality, educational background, and
professional qualifications.

4. Awards and recognition received, and other related information.

Use of Personal Data

Your Data may be used for the following purposes:

1. Providing support related to the following operations of the Association:

• the Association's core operations of academic exchange.

• charitable or non-profit making causes including public events, community services,
conservation, education, and environmental protection；

2. To process your application.

3. Verifying your identity.
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4. Meeting any obligations, requirements, or arrangements, whether compulsory or

voluntary, of the Association to comply with, or in connection with:

a. any law, regulation, judgment, court order, or sanctions regime, within or outside the

Hong Kong Special Administrative Region ("Hong Kong") existing currently and in the

future;

b. any guidelines, guidance, demand, or requests given or issued by any legal, regulatory,

governmental, tax, law enforcement, or other authorities within or outside Hong Kong; or

c. any of the Association's rules or bylaws relating to the Association's core operations.

5. Facilitating communications between you and the Association.

You have the right to

1. Verify whether the Association holds your personal information and access any such
information.

2. Request the Association to correct any incorrect personal information about you; and

3. Determine the Association's policies and practices regarding personal information.

If you wish to access or correct your personal information or have other relevant requests, you
can contact us:

Tel: (+852) 3469 2858

E-mail: hkb@ust.hk

Secretariat: Ms. Audry XIE, audryxie@ust.hk

mailto:hkb@ust.hk
mailto:audryxie@ust.hk
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